
Izjava predsjednika Skupštine CG Ivana Brajovića: 

„Poštovana gospodo, želim da izrazim zadovoljstvo zbog posjete predsjednika 

parlamenta Mađarske. To je još jedna u nizu posjeta na najvišem nivou, koje svjedoče 

o tome da su odnosi između Crne Gore i Mađarske na najvišem nivou. Zaista 

izvanredni, bez ikakvih političkih zadrški. Mogu to da kažem jer smo mi u posljednje 

vrijeme imali posjetu i mađarskog predsjednika, predsjednika mađarske Vlade 

gospodina Orbana, sada je tu predsjednik Parlamenta. Bio nam je u posjeti ministar 

vanjskih poslova. A i mi smo sa svoje strane bili često prisutni u Budimpešti. U svakoj 

politici je vrlo važan lični doživljaj i lični pečat te politike i ja mislim da se na takav način, 

kako je to urađeno u odnosima između Crne Gore i Mađarske, najbolje pokazuje kojim 

putem treba da krenu odnosi. Naravno, politički odnosi nijesu dobri da konstatujemo 

na naše zadovoljstvo da tako funkcionišemo, nego oni imaju za cilj intenziviranje i 

uspostavu dobrih ekonomskih odnosa, na zadovoljstvo naših građana. Moram da 

kažem da je Mađarska ove godine druga po kvantitetu stranih direktnih investicija u 

Crnoj Gori i mi smo se danas dogovarali da i sa strane predsjednika parlamenata, iako 

to nije naša osnovna nadležnost, pomognemo i pospješimo našu ekonomsku 

saradnju. Takođe, moram da podsjetim da je na našem velikom putu ka NATO-u i 

našem značajnom cilju učlanjenju u NATO, Mađarska bila pouzdan partner i bila je 

kontakt tačka za NATO. I neko ko danas, kao što znate, čuli ste svi izjave premijera 

Orbana, bez ikakve dileme gleda na Crnu Goru kao na prvu sljedeću članicu Evropske 

unije. I, da tako interpretiram mađarske zvaničnike, oni se pitaju zašto ona već sjutra 

ne bi postala članica Evropske unije. Sa stanovišta parlamentarne saradnje, mi smo 

formiranjem grupa prijateljstva u parlamentu Crne Gore stvorili osnovne preduslove 

za još intenzivniju parlamentarnu saradnju na nivou saradnje parlamentarnih grupa 

prijateljstava, kao i zajedničkih odbora za međunarodne odnose, za ekonomiju, za 

turizam. Sigurni smo da će i ova posjeta i ovaj boravak gospodina Kovera omogućiti 

da još intenziviramo naše odnose između dvije države. Uz zahvalnost Mađarskoj za 

svu pomoć koju nam je pružila kad je u pitanju bila uspješna NATO integracija, 

očekujemo naravno punu podršku, što su oni više puta izrazili, i kad je u pitanju 

Evropska unija. Hvala vam.“ 

 

 

 

 

 

 


